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Vianoce

Už sviatky lásky, pokoja zavítajú zas skoro k nám,
pod stromčekom ľudia postoja, otvoriac srdce dokorán.
Nech v dome Vašom zavládne tiež radosť, že ste spolu,
keď rodina si zasadne k štedrovečernému stolu.

Nech pocit šťastia, radosti sa v dušiach Vašich rozhostí.
Nech láska v srdciach ukrytá sa mocným prúdom vyroní,
keď zvonček sladko zazvoní.
Nech vianočný stromček svieti naozaj pre všetky deti.
Nech vianočný stromček žiari všetkým mladým aj tým starým.

Sviečky sú na strome, oblátky pod ním.
Čo si dnes prichystal pre svojich rodných?
Či si im zabalil úcty a lásky,
nech niet na ich tvárach miestečka pre vrásky.
Na stole ryby a iné dobroty,
dnes príde láska, vykroč jej oproti,
nepokaz nikomu ten večer vianočný,
veď patrí každému - je predsa sviatočný.               

/častušky/

Vianočný vinš
Už len  niekoľko dní nás delí od najkrajších sviatkov roka.

Nastal čas najočakávanejší, čas, keď si každý človek vo svojom
srdci symbolicky prekladá svoje činy na tú dobrú i zlú stranu, kto-
rých bude viac, čo nám zostalo v pamäti ako najkrajší zážitok
našich snáh a odhodlaní...

Ani nevieme, čím to je, že každý rok majú Vianoce opäť svoje
čaro, opäť sa na ne tešíme, opäť sa stávame láskavejšími, vďačnej-
šími a milšími. Rok čo rok nás niečím prekvapia, niečím oslovia
a naplnia silou súdržnosti našej rodiny. Kedy inokedy by sme si
takto spoločne zasadli, ako si sadáme k štedrovečernému stolu?

Nemáme dostatok času, sme uponáhľaní, vo víre pracovných
povinností, nemyslíme na svojich najbližších, ktorí nás potrebujú.
Niekedy si neuvedomujeme potrebu byť medzi najbližšími
a možno ani nevieme o ich plánoch a túžbach. Vianočné sviatky
preto znamenajú aj radosť, že budeme spolu blízko seba. V našich
príbytkoch zavládne úžasná atmosféra, svetlo sviečok, tíško
znejúce koledy, vôňa ihličia a vianočných koláčikov... Predvia-
nočné upratovanie nahradí upratovanie v našom vnútri, očista
duše - zabudnime na nenávisť a závisť, pokúsme sa odpustiť ne-
priateľom, spomeňme si na všetkých, ktorí nás majú radi a potre-
bujú nás, lebo bez nich by nebol život naplnený tou pravou ľud-
skou láskou. Sila lásky nás dokáže zmeniť a dodáva najmä silu žiť.

Želám Vám do nastávajúcich krásnych dní, aby boli plné poro-
zumenia, pohody, naplnenia najtajnejších snov, túžob a plánov,
nech sa Vám v srdciach rozozvučia tóny, ktoré Vám zaplnia duše
nehou, šťastím, láskou k najbližším a milosťou ku všetkým ľuďom
dobrej vôle. 

Krásne a veselé Vianoce! Nech sú plné lásky, pokoja a oddy-
chu. Nech sú Vaše srdcia obklopené láskou všetkých blízkych
a žiaria šťastím jasne ako Betlehemska hviezda. Nech nikto z Vás
nepocíti samotu a smútok, veď sú to sviatky radosti a nevšednej
krásy. Nech pod stromčekom nájdete veľa darčekov, ktoré Vás pri
srdiečku zohrejú a nech zažijete chvíle, na ktoré budete vždy radi
spomínať.                            Ing. Oľga Procházková - starostka

Vianočný príhovor
O niekoľko dní si sadneme ku štedrovečernému, sviatočnému

stolu s celou rodinou. Modlitbou Pána začneme tradičný stolový
obrad. Atmosféra v jedálni bude celkom iná ako po iné večere,
lebo budú Vianoce. Dobre to vystihol náš slovenský básnik And-
rej Sládkovič, keď napísal: 
V I A N O C E :
starým mladosť navracajú,
mladým nesmiernu radosť dajú,
do rodných chalúpok deti privádzajú,
nepriatelia ku sebe vľúdne slovo majú,
stratení synovia tiahnu k svojmu kraju,
prehrmené roky ľudia spomínajú.
Tú najkrajšiu pieseň pery zaspievajú,
to najkrajšie zo sŕdc ľudia rozdávajú,
takú čarovnú moc len Vianoce majú.

Iste sa nám vo vnútri duše natíska otázka: odkiaľ Vianoce takú
čarovnú moc vzali? Veľmi známa a obľúbená  pieseň nám dáva
odpoveď: JEŽIŠKO, LÁSKA BOH SYN. 

(pokr. na str. 2)
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Ing. Ján Hladík podpisuje pamätnú knihu našej obce.

Vianočný príhovor
(dokončenie zo str. 1)

Slovo sa telom stalo a prebývalo medzi nami. Z jeho plnosti
sme my všetci dostali milosť za milosťou. Dostali sme moc stať sa
Božími deťmi. Áno, bolo to malé  betlehemské dieťa, ktoré svojím
narodením otvorilo vnútro Boha celému ľudskému pokoleniu
Adama a Evy, aby aj ono po toľkých stáročiach opäť nielen zací-
tilo, čo je láska, ale aby konečne v tejto láske žilo.

Narodenie Ježišovo rozlialo po celom svete lásku Božiu, aby
bola zdrojom radosti a šťastného života medzi nami ľuďmi. Žiaľ,
že sa nám Vianoce stali už symbolom, toho čo bolo kedysi a nie
je dnes.

Malé betlehemy pod stromčekom, koledy na Štedrý večer
z CD vravia mŕtvou rečou, čo sa kedysi udialo v Betleheme. Znie
nám to ako v rozprávke. Ťažko z nej vybrať, čo by obohatilo
a skvalitnilo náš život v tomto modernom svete.

Ktosi raz povedal: Vianoce bez Krista sú len pozlátkou. Ne-
prežívajme ich len ako tradíciu čohosi. Nech sú pre mňa i pre
Teba originálom tých  betlehemských, ktoré spojili nebo so
zemou: anjelov, pastierov a všetkých ľudí dobrej vôle.
Betlehemská maštaľka urobila miesto malému dieťaťu - Bohu.
My zase urobme v srdci miesto živému chlebu - Bohu.
Len týmto spôsobom sa medzi nás môže dostať Kristova láska ako
kedysi v Betleheme spôsobom maličkého dieťaťa:
aby láska v našich rodinách nevládla len počas Vianoc, ale po celý
život, aby darčeky neboli len prejavom bontónu, ale opravdivej
lásky v našom srdci, aby drahé dary nedýchali chladom a ľadom
nášho srdca, aby aj malé dary boli prejavom veľkej, obetavej,
nezištnej lásky.
Aby tieto Vianoce 2007 boli zdrojom lásky, obetavosti, radosti
medzi nami v obci i farnosti aj počas celého nastávajúceho nové-
ho roka 2008.                 Mgr. Ladislav Labo, farár - dekan

Lakšárska Nová Ves má prvého
čestného občana

Posledné tohoročné zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo
mimoriadne slávnostné. V tomto roku si totiž naša obec pripomí-
na 615. výročie prvej písomnej zmienky a na zmenách, ktoré sa
v 2. polovici 20. a začiatkom 21. storočia udiali, mal nemalú
zásluhu aj jeden z jej rodákov – Ing. Ján Hladík. Preto sa obecné
zastupiteľstvo už v októbri 2006 uznieslo, že Ing. Jánovi Hladí-
kovi bude pri príležitosti jeho životného jubilea v roku 2007 ude-
lené čestné občianstvo.

Starostka Ing. Oľga Procházková v slávnostnom príhovore
k Ing. Jánovi Hladíkovi, jeho manželke, poslancom a pozvaným
hosťom pripomenula, že v minulom roku sme sa mohli vďaka knihe

„Korene a dedičstvo“ bližšie oboznámiť s históriou, okolitou príro-
dou a ľuďmi našej obce a že sa pomocou nej vždy znovu môžeme
vracať k ľuďom a udalostiam, na ktoré sa časom zabudlo...

V knižke „Korene a dedičstvo“ od Lýdie Včelkovej-Perni-
schovej je aj kapitola „Významní ľudia“ a samozrejme v nej
nechýba ani stručný životopis Ing. Jána Hladíka a jeho zásluhy
o rozvoj obce: „Narodil sa 3.7.1973... roku 1960 absolvoval Sta-
vebnú fakultu Slovenskej vysokej školy technickej... až do roku
2003 pôsobil (na významných postoch – J. L.) na Vodohospodár-
skej správe Senica – neskôr ZsVaK Senica... Presadil napojenie
obce Lakšárska Nová Ves na skupinový vodovod Plavecký Miku-
láš – Šaštín a technicky a projekčne doriešil jeho realizáciu spo-
ločne pre obec Studienka. Zasadil sa za koncepčné riešenie likvi-
dácie odpadov regiónu Šaštínsko... Pre rodnú obec vyriešil pro-
jekčne niekoľko stavieb a rekonštrukcií, a to bez nároku na odme-
nu alebo s maximálnymi zľavami“ (koniec citátu).

A tak sa aj vďaka tejto publikácii na Ing. Jána Hladíka neza-
budne. Nezabudlo naňho ani obecné zastupiteľstvo, ktoré si ctí
jeho zásluhy na dosiahnutí súčasného štandardu obce aj jeho
ochotu naďalej pomáhať.

Ing. Ján Hladík sa teda 13. decembra 2007 stal prvým čestným
občanom Lakšárskej Novej Vsi a starostka mu pri skutočne
dôstojnom slávnostnom akte udelenia čestného občianstva vrelo
poďakovala v mene svojom, poslancov a spoluobčanov za všetko,
čo pre obec a jej obyvateľov urobil. K životnému jubileu mu
popriala dobré zdravie a sily, aby svoj život ďalej prežíval v poho-
de a v radostnom kruhu svojej rodiny a známych. My všetci, ktorí
sme sa na tomto krásnom akte zúčastnili, sme rovnako dojatí svoj-
mu čestnému spoluobčanovi vlastnými slovami zaželali to isté.

Janko, v dnešnej dobe je už naozaj zriedkavosťou tak ochotne
a obetavo ľuďom pomáhať. Dovoľ preto, aby sme Ti aj týmito riad-
kami za všetko poďakovali. Vážime si Ťa a máme Ťa radi - pres-
ne tak, ako aj Ty máš svoju rodnú dedinku stále rád!

Text: PhDr. Júlia Lauková Foto: Viliam Selko

Starostka obce s prvým čestným občanom a jeho manželkou.

Čo je nové v obci?
Z aktivít z minulého roku je sprevádzkovaný vodovod na novej

ulici. Nepodarilo sa ho sprevádzkovať v Mikulášove - zo stany
dodávateľa a obce sú práce dokončené, ale montážne strediská
Bratislavskej vodárenskej spoločnosti /prevádzkovateľa/ v tomto
roku realizovali len prípojky a opravy a nebolo možné napojiť
tento vodovod na zdroj. Táto úloha zostáva na jar budúceho roku.

Kinosála kultúrneho domu je v prevádzke, k úplnej rekonšt-
rukcii KD chýba oprava fasády a terénne úpravy.

Obecné zastupiteľstvo schválilo Program hospodárskeho
a sociálneho rozvoja obce /podporený fondami EÚ/ a navrhlo
Územný plán obce, ktorý bude schválený približne v máji 2008. 

Hlavné úsilie aj financie boli sústredené na prípravu kana-
lizácie v spolupráci s mikroregiónom Šaštínsko. (pokr. na str. 3)
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Čo je nové v obci?
(dokončenie zo str. 2)

Na jar boli vyhotovené projekty k stavebnému povoleniu,
ktoré budú teraz predložené so všetkými vyjadreniami dotknutých
orgánov a organizácií orgánu štátnej vodnej správy ku stavebné-
mu konaniu.
Obci boli poskytnuté dve dotácie:
- z Ministerstva kultúry SR - 20. tis. Sk, ktorá bola použitá na
nákup zaujímavých knižných titulov do obecnej knižnice
- z Ministerstva financií SR - 100 tis. Sk na izoláciu budovy
obecného úradu.

Ďalšie aktivity: základná škola bola napojená na zdroj pitnej
vody, bola zrekonštruovaná časť miestnej komunikácie, 3 kríže
v okolí obce.

Poradie budovateľských aktivít v budúcom roku určí obecné
zastupiteľstvo a budeme Vás o ňom informovať v budúcom čísle.

Spoločenské podujatia
Naša obec je v súčasnosti dosť bohatá na kultúrne, spoločenské

a športové podujatia. Pri tejto príležitosti chceme poďakovať všet-
kým, ktorí sa podieľajú na ich organizácii, ktorí ich podporujú
finančne alebo svojou účasťou. Nechceme a ani nemôžeme vyme-
novať všetkých ľudí, ktorí sa snažia spríjemniť nám všetkým život
v obci, lebo je ich veľa a nemôžeme si dovoliť na nikoho zabud-
núť. Takže naša vďaka patrí základnej škole s materskou školou,
telovýchovnej jednote, poľovníckemu združeniu, záhradkárom,
motoristom, volejbalovému klubu, organizátorom turistiky, jed-
note dôchodcov a tiež jednotlivcom a podnikateľom, ktorí pri ich
aktivitách pomáhajú a finančne ich podporujú.

Ďakujeme a želáme Vám veľa chuti, elánu a bohatú návštevu
pri podujatiach.                                            Predstavitelia obce

Šalátová nedeľa v Lakšárskej
Novej Vsi

Opäť jedno vydarené nedeľné popoludnie pripravili záhradká-
ri v Lakšárskej Novej Vsi. Druhý ročník výstavy „Z plodov zeme“
organizovala Základná organizácia Slovenského záhradkárskeho
zväzu v kultúrnom  dome v nedeľu 14. októbra tohto roku. Dobrá
povesť akcií organizovaných záhradkármi prilákala množstvo
návštevníkov a tí sa nemohli sťažovať na to, že by sa nebolo na čo
pozerať. 

Aj pri tohtoročnom slabom roku, kedy veľa škôd narobil jarný
mráz najmä na ovocných stromoch, bol dostatok exponátov jed-
nak od záhradkárov, jednak od občanov obce, ktorí radi svoje pro-

Predseda OV SZZ Florián Pavlík a predseda ZO Ing. Ján
Pechmann pri otvorení výstavy.

dukty vystavili - a skutočne mali byť na čo hrdí.  Všetky exponá-
ty boli prekrásne, nemožno vymenovať všetkých, ktorí priniesli
vystavovať svoje výpestky - zaujali africké uhorky Jozefa Jablo-
nického, okrasná kapusta Anky Gachovej, fľaškové tekvice Jána
Gacha, či obrovské tekvice Rudolfa Pikálka,  o ktoré bol najväčší
záujem návštevníkov. Všetkým, ktorí sa formou svojich exponá-
tov aktívne zúčastnili výstavy, patrí náš obdiv a vďaka. Každý
vystavovateľ si odniesol maličkú pozornosť na pamiatku tohtoroč-
nej výstavy, ktorá mala podtext šalátová.  Najkrajšie exponáty
sme poslali na okresnú výstavu zeleniny a ovocia, ktorá sa kona-
la tento rok v Senici.

Prečo „Šalátová nedeľa“? Pretože doplňujúcou akciou popo-
ludnia bola súťaž v tvorbe a aranžovaní šalátov spojená s ich
ochutnávkou. Víťazom boli všetky prihlásené šaláty, ich chuť bola
vynikajúca, zjedli sa do poslednej lyžičky. 

(pokračovanie na str. 4)

Zaujímavé výpestky.
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Šalátová nedeľa v Lakšárskej
Novej Vsi
(dokončenie zo str. 3)

Recepty na vystavované šaláty budú postupne zverejňované
v našom spravodajcovi, tak, ako nám ich budú autorky doručovať.
Zeleninové a ovocné šaláty sú významným stravovacím dopln-
kom, ktorý by sme si mali dopriať denne, nielen na našej výstave.
Cieľom šalátovej súťaže bolo obohatiť jedálniček našich občanov
o nové recepty, nápady.  Za prípravu šalátov ďakujeme pani
Ing. Procházkovej, pani Nemečkovej, Šajdíkovej, Randíkovej,
Volochovej, Vilémovej, Sojákovej, Mackovej, Tekulovej aj 8-roč-
nej Alicke Sojákovej - máme sa od nich čo učiť.

Neodmysliteľným programom na výstave bolo úvodné vystú-
penie žiakov našej materskej školy a základnej školy. Ako na pre-
došlých akciách, aj teraz bolo ich vystúpenie prekrásne, všetci
prítomní boli unesení programom, ktorý deti pod vedením svojich
učiteľov pripravili. Vystúpenie doplnili aj žiaci, ktorí sa začali učiť
hrať na hudobných nástrojoch a hoci sa učia len veľmi krátko, pre-
kvapili milo svojimi výkonmi, ku ktorým ich doviedol ich učiteľ
hudby pán Ján Gašpárek.

Žiaci materskej školy a základnej školy prispeli na výstavu
svojimi prácami - výtvormi z tekvíc. Ich fantázia sa odzrkadlila
v pekných postavičkách, zvieratkách, svetlonosoch, a rôznych
iných výtvoroch, ktoré návštevníci výstavy vysoko hodnotili.

Ochutnávka šalátov.

Sprievodný program detí.

Príprava výstavy stojí nemálo úsilia usporiadateľov, ktoré však
bolo aj tentokrát vyvážené spokojnosťou občanov obce s kultúr-
nym zážitkom pekného októbrového popoludnia. Celé podujatie
vysoko hodnotil i predseda Okresného výboru SZZ pán Florián
Pavlík, ktorý našu výstavu navštívil. Finančné prostriedky poskyt-
la Obec Lakšárska Nová Ves a republikový výbor Slovenského
záhradkárskeho zväzu. Organizačnú prácu na výbornú zvládli
členky a členovia výboru ZO SZZ pani Tekulová, Rukriegelová,
Biksadská, Kopáčová, Škorcová, Pechmannová pod taktovkou
predsedu ZO SZZ Ing. Pechmanna.    

Text: Ing. Ján Pechmann 
Foto: Ing. Oľga Procházková

Práce detí ZŠ a MŠ.

Návštevnosť výstavy je čoraz vyššia.

Vďaka našim najstarším 
spoluobčanom

Aj v tomto roku sme sa snažili vyjadriť slová vďaky našej naj-
staršej generácii na stretnutí s dôchodcami, ktorí majú 70 a viac
rokov. 

Prítomných privítala starostka obce a poďakovala im za celoži-
votné dielo:

„Všetci si chránime v sebe okamžiky radostí, ktoré si vybaľu-
jeme ako darčeky  spomienok v príhodných chvíľach, aby sme sa
nimi pokochali so svojimi najbližšími. Dnes, keď už odpočívate,
keď už máte právo oddýchnuť si po mnohých rokoch práce, máte
možnosť poobhliadnuť sa. Obzrieť si brázdu, ktorú ste vyorali,
pokochať sa v úrode toho poľa, do ktorého ste vkladali svoju prácu
a um. Tým ste rozvíjali našu obec, starali sa o svoje rodiny, vycho-
vávali deti a vnúčatá a za to sme Vám vďační.       (pokr. na str. 5)
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Vďaka našim najstarším 
spoluobčanom
(dokončenie zo str. 4)

Preto aj dnešné stretnutie nie je náhodné, je to dôkaz, že si
ceníme Vašu prácu, Váš život.“

Pani učiteľky z našej školy - Cáková a Šebestová - pripravili
spolu s deťmi pekný program, v ktorom prezentovali činnosť
školy v speve, hre na hudobné nástroje, recitovaní  a zabavili
všetkých aj úsmevnými príbehmi.

Teší nás, že sa na týchto podujatiach cítia naši dôchodcovia
dobre, o čom svedčí ich návštevnosť. O občerstvenie a darčeky sa
postarali pracovníčky obecného úradu a pomohli nám tiež staršie
žiačky zo základnej školy. Podujatie bolo ukončené spevom ľudo-
vých piesní. 

Hostia - dôchodci.

Program detí zo základnej školy.

Materská škola
Život v materskej škole. Deti sa v mesiaci október zúčastnili

na výstave ovocia a zeleniny so svojimi pekným kultúrnym pro-
gramom. Predniesli niekoľko básní  s jesennou tématikou. Deti,
ktoré  navštevujú prípravku z hudobnej výchovy sa predstavili
piesňami za doprovodu  p. učiteľa Gašpárka. Na výstave sme mali
aj svetlonosov, ktoré si deti pripravili v spolupráci so svojimi
rodičmi.

V jedno októbrové popoludnie sa deti  zišli na školskom dvore
aj s rodičmi, kde sa uskutočnila šarkaniáda a podvečer zapaľova-
nie svetlonosov.

V mesiaci novembri sa uskutočnila schôdza jednoty dôchod-

cov, ktorej program spestrili deti básňami, piesňami a tančekom,
začo boli odmenení nielen sladkosťami, ale aj veľkým potleskom.

V mesiaci decembri  v kultúrnom dome ukázali Mikulášovi
aké  sú šikovné, zarecitovali mu básničky  a zaspievali pesničky.
Mikuláš ich obdaroval sladkosťami. Na mikulášske balíčky nám
prispeli sponzori: p. Filípková, p. Poliaková, p. Ing. Masár,
p. Michalicová, p. Hrúzová, p. Smolinská, p. Soják a p.
Ing. Biksadský.

V materskej škole sa deti chystajú na vianočnú besiedku.
Vyzdobili si okná, lampy a tiež vianočný stromček. S pánom
učiteľom Gašpárkom a p. učiteľkami si pripravili  pekný program,
za čo im Ježiško spolu s rodičmi a obecným úradom určite niečo
pripravia pod stromček                                                               

Kolektív MŠ

Deti z materskej školy.

Život v základnej škole
Aj keď nám jesenné plačlivé počasie nedovoľovalo robiť podu-

jatia na školskom dvore, život v škole bežal ďalej. Tento rok sa
nesie v duchu dodržiavania ľudských práv, preto vyučujúca deje-
pisu Mgr. Anna Vandáková zabezpečila besedu so zamestnancom
Ústavu pamäti národa v Bratislave. Toto podujatie zhodnotili
2 žiačky 8. ročníka.  

Na besede.

Beseda o holokauste
Každým rokom sa na našej nástenke objavuje dátum 9. sep-

tember - Deň holokaustu. Mnohí z nás však ani netušia, čo slovo
holokaust znamená a čo sa v ten deň vlastne stalo. Je to masové
vyvražďovanie Židov a Rómov, alebo potieranie ľudských práv
počas 2. svetovej vojny.                                        (pokr. na str. 6)
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Beseda o holokauste
(dokončenie zo str. 5)

V škole sme si o tom veľa rozprávali, ale nikdy to nie je dosť,
pokiaľ sme to sami nezažili. 23. 10. 2007 sme si tento deň pripo-
menuli tým, že sme si pozvali na besedu pána Hlavinku z Ústavu
pamäti národa. Tento človek nám dopodrobna porozprával, čo
všetko museli Židia znášať, ako ich brali násilím do koncentrač-
ných táborov a plynových komôr. Tí, ktorí prežili, spomínajú na
tento deň s hrôzou a strachom.

Sme veľmi radi, že sme mali možnosť hovoriť s človekom, na
ktorom bolo naozaj vidieť, že s touto problematikou pracuje každý
deň. Naši žiaci mali na pána Hlavinku veľa zaujímavých otázok,
na ktoré im s radosťou odpovedal. Najviac sa však do debaty
zapájal Lukáš Černý z 9. ročníka, na ktorom bolo vidieť, že ho
táto téma veľmi zaujíma. My, siedmaci a ôsmaci, sme pozorne
počúvali, aby sme sa pripravili na hodiny dejepisu, keď budeme
holokaust preberať. 

V tento deň sme všetci pochopili, že často sa sťažujeme na
rôzne problémy, mnohokrát na maličkosti. Keď si však spome-
nieme na dni holokaustu, pochopíme, že naše problémy sú len
ihlou v kope sena a javia sa nám ako nepodstatné. 

Ďakujeme pani učiteľke, že sme mali možnosť prežiť takéto
stretnutie a prehodnotiť zároveň svoje postoje k problémom ľudí. 

Danka Šišuláková, 
Zuzka Winklerová

Európsky deň školy a rodiny
Výnimočným dňom býva aj pravidelne organizovaný  Európ-

sky deň rodiny a školy,                                                       
Pre nepriazeň počasia sa tento deň viackrát prekladal, násled-

kom čoho sa dňa 26.10.2007 zúčastnilo málo rodičov. Deň sa
však vydaril, deti boli nadšené z aktivít, ktoré im pripravili pani
učiteľky. Mohli sa naplno realizovať v pracovných dielňach, kde
si vyskúšali netradičné techniky, s ktorými sa bežne nestretávajú
na výtvarných alebo pracovných výchovách – kašírovanie, práca
s drôtom, tvorenie brmbolcov, maľovanie na sklené poháriky,
prácu s drevom a prírodninami, sušenými kvetmi, navliekanie
korálikov a výrobu ozdôb z farebného papiera.

Rodný dom Jána Hollého
Na 21.11.2007 sme sa  tešili nielen preto, že sme sa mali  uliať

zo školy, ale aj preto, že sme sa mali dozvedieť niečo nové o Jáno-
vi Hollom.

Cesta do Mikuláša netrvala dlho. Pani Gitka Benková nám
podala vyčerpávajúci vlastenecký výklad nielen o Jánovi Hollom
a jeho rodnom dome, ale aj o ďalších „búranských“ významných
osobnostiach. O pánovi Cintulovi, ktorý je známym kartografom,
ktorý vytvoril takú  presnú mapu Francúzska, ktorá sa ešte dnes
používa v atlasoch. O pánovi Májkovi, ktorý projektoval v Brati-
slave Most SNP a mnohé iné stavby. 

Rodný dom J. Hollého nás upútal  malými rozmermi, o čom
svedčia aj malé dvere na dome, ktoré vraj neboli malé preto, lebo
by boli malí ľudia, ale ako nám povedala pani sprievodkyňa preto,
aby neuniklo von veľa tepla. Slúžili však aj na uctenie si ľudí
pozdravom, pretože keď prišla nejaká návšteva, musela sa auto-
maticky skloniť a tým pozdraviť. Vnútri ma upútala murovaná pec
v hlavnej izbe, na ktorej vraj spával aj J.Hollý spolu so svojimi
súrodencami. Naša exkurzia skončila vychádzkou k Ságelskej
studničke. Tu J. Hollý tvoril svoje Selanky.

Bol to deň, v ktorom sme sa priučili neskutočnému množstvu
nových informácií, ktoré v budúcnosti určite využijeme.

Ivetka Drinková,  
Karolínka Lončarová

Deti sa naplno
realizovali a vznik-
lo množstvo krás-
nych výrobkov,
ktoré si zobrali
domov a obdarova-
li nimi svojich rodi-
čov a blízkych,
ktorí sa akcie
nemohli zúčastn
pre pracovnú zane-
prázdnenosť. Tento
deň bol pre školu výnimočný aj preto, že žiačka 5. ročníka Nikol-
ka Mlynarčíková  sa zúčastnila okresnej recitačnej súťaže Timra-
vina studnička, kde recitovala pôvodnú slovenskú tvorbu a získa-
la vo svojej kategórii 3. miesto. 

Teší nás, že stále viac žiakov sa zapája do školských predme-
tových olympiád a súťaží. V súčasnosti sa pripravujeme na Pyta-
goriádu , Matematickú olympiádu, Geografickú olympiádu, Bio-
logickú olympiádu, Biblickú olympiádu. Zúčastnili sme sa kraj-
ského kola v Olympiáde zo slovenského jazyka, kde nás repre-
zentovala Zuzka Winklerová, žiačka 8. ročníka. 

Súčasťou vyučovania sú aj rôzne exkurzie, divadelné predsta-
venia a koncerty. V mesiaci novembri sme zrealizovali operné
predstavenie poslucháčov VŠMU v Bratislave, ktorí prišli k nám
do školy a predviedli operné predstavenie pre deti pod názvom
Bastien a Bastienka od Wolfganga Amadea Mozarta, ktorú zložil,
keď mal 12 rokov. Napriek obavám z neobvyklého hudobného
žánru sa predstavenie stretlo s veľkým záujmom tak u malých detí
ako i u starších. Tretinovú časť vstupného na toto predstavenie
deťom uhradil sponzorský príspevok od záhradkárov, ktorí ocenili
tých žiakov, ktorí urobili kultúrny program pri záhradkárskej
výstave.

Exkurziou do rodného domu Jána Hollého žiaci 8. a 9. ročníka
vôbec neboli nadšení, ale po absolvovaní exkurzie tiež zmenili
názor. Svedčia o tom aj úryvky slohových prác  žiačok 9. ročníka. 

Tvorba detí.

Pri Ságelskej studničke.
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Starostlivosť o životné prostredie
Keďže všetci zaťažujeme životné prostredie množstvami odpa-

du, je dobré, ak sa deti naučia využívať odpad na druhotné využi-
tie materiálov na skrášlenie svojho  okolia rôznymi zaujímavými
výtvormi. Preto sa krúžok Mladých ochrancov prírody  a celý 4.
ročník zapojil do okresnej súťaže ODPADÁČIK pod vedením
Mgr. Kornélie  Šebestovej. Svoje výrobky si boli pozrieť spolu so
svojou vyučujúcou v Senici. Ostatné zdobia našu chodbu v škole
doteraz. 

Všetky aktivity by nebolo možné uskutočňovať, keby škola
nemala ochotných sponzorov a priateľov, ktorí nás finančne
i materiálovo podporujú.  

V tomto štvrťroku nám pomáhali:
- rodičovské združenie pri ZŠ
- starostka obce Ing.Oľga Procházková
- Zväz záhradkárov v LNV
- pani Mária Gerzanic
- pani Klaudia Šajdíková
- pani Štarková 
- Hostinec Poľovník
- OcÚ Bilkove Humence
- rodina Šimona Adamca a Jozefa Humaja.

Čo plánujeme?
Naša škola je síce malá, ale chce sa svojimi činmi vyrovnať

veľkým školám, aby naše - vaše deti nepociťovali diskrimináciu
pre nepostačujúce vedomosti, keď pôjdu študovať na stredné
a vysoké školy.  Chceme preto budovať v škole moderné učebne,
čo však bez  peňazí nie je možné. Snažíme sa v tomto školskom
roku získať finančné prostriedky na INTERAKTÍVNU TABUĽU,
ktorá však vyžaduje veľké finančné zaťaženie. Stojí okolo 100
tisíc korún. Vieme, že je to veľká, ohromujúca čiastka, ale posu-
nula by našu školu do 21. storočia. Tretinovú čiastku už máme
použitím 2 % dane z roku 2005, ktorú nám poukážu v tomto škol-
skom roku zo SRRZ v Spišskej Novej Vsi. Aj 2 % z tohoto roka
sú použiteľné  na tento účel, ak nám ich budete ochotní poukázať
v marci 2008. Prosíme týmto aj firmy a podnikateľov, ktorí žijú
v našej obci, alebo sem len radi chodia na dovolenky, aby zvážili
svoju pomoc našim deťom – veľmi sa im týmto zavďačia.

Aby ste vedeli, čo všetko tabuľa  dokáže, je možné zorganizo-
vať jej prezentáciu vykonanú predajcom tejto pomôcky. Prezentá-
ciu budeme vopred avizovať a bude otvorená širokej verejnosti
v 1. štvrťroku kalendárneho roka 2008.

Poďakovanie
Všetkým sponzorom, aj tým, ktorí nám počas dlhých rokov pomá-

hajú pri reprezentovaní školy na verejnosti, chceme v tomto vianoč-
nom čase poďakovať za to, že im škola leží na srdci  a zaželať im veľa
úspechov v osobnom i profesionálnom živote. Želáme Vám  pokojné
Vianoce a šťastný nový rok. vedenie základnej školy

Mikulášska besiedka
V stredu 5.12.2007 sa deti tešili na Mikulášsku besiedku. Pre-

tože máme každoročne problém s predstaviteľom Mikuláša, aj
tento rok sa zhostila úlohy Michalka Klempová spolu s čertami
Romanom Suchovským a Tomášom Danihelom. 

Mikuláš s čertami.

Deti si darčeky naozaj zaslúžili, pretože program, ktorý si pre
Mikuláša pripravili, bol veľmi zaujímavý a milý. Poďakovanie
patrí aj pani učiteľkám a učiteľom zo základnej i materskej školy,
ktorí sa zaslúžili o zaujímavý priebeh tohto podujatia. Najväčšiu
radosť  urobili malým deťom, ktoré prijímajú všetky aktivity bez
kritiky a výhrad. 

Každoročne nám pomáhajú pri výzdobe kultúrneho domu
v podobe vianočného stromčeka  zamestnanci Lesnej správy
v Mikulášove, za čo im patrí vďaka. Tento stromček zdobí vestibul
základnej školy, ktorý robí radosť deťom až do Troch kráľov. 

Program detí.

Stratený čas?
Pod takýmto názvom realizuje v súčasnosti Slovenská národná

galéria v Bratislave vynikajúci výstavný a textový projekt - doku-
mentárnu fotografiu z rokov 1969 - 1989, ktorý návštevníkom
približuje život na Slovensku v ťažkých rokoch tzv. normalizácie,
teda od okupácie Československa vojskami Varšavskej zmluvy
v auguste 1968 až po Nežnú revolúciu v novembri 1989.

Z tisícok fotografií z celého Slovenska si Slovenská národná
galéria vybrala aj cyklus fotografií „Podivný karneval“ (1973-
1974) od poslanca nášho obecného zastupiteľstva, dlhoročného
člena fotoklubu Retina v Senici, pána Viliama Selku. Sú to foto-
grafie z obdobia studenej vojny naplnenom pocitmi ohrozenia
a strachu. Kurátor výstavy Aurel Hrabušický vo svojej obsiahlej
odbornej štúdii v katalógu k výstave v tejto súvislosti píše: „Oso-
bitým spôsobom priblížil atmosféru studenej vojny Viliam Selko...
Fotografoval malé deti v škole, ako si nacvičujú nasadzovanie ply-
nových masiek. Názov cyklu vystihuje podvojný význam, ktorý
v sebe nesie táto hra na vojnu“.

Tieto fotografie Viliama Selku si Slovenská národná galéria po
skončení výstavy v januári budúceho roku ponechá vo svojej
Zbierke fotografie a médií SNG.                        

Blahoželáme mu ku cti, ktorej sa mu od tejto celonárodnej
galérie dostalo a ďakujeme mu, že aj takýmto spôsobom prezentu-
je našu obec v hlavnom meste Slovenskej republiky.

PhDr. Júlia Lauková
Foto: Viliam  Selko z katalógu SNG „Stratený čas?“

Podivný karneval.
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Jednota dôchodcov
Stretnutie členov Základnej organizácie Jednoty dôchodcov na

Slovensku sa v októbri nieslo v znamení Mesiaca úcty k starším.
Nemalou mierou k nemu prispel kultúrny program žiakov základ-
nej školy pod vedením učiteliek Mgr. Kornélie Šebestovej
a Ing. Anny Cákovej. Robko Drinka - alias strýco Robin -  nás
rozveselil záhoráckymi vtipmi, potešila nás recitácia Nikolky
Mlynarčíkovej i niečo, čo tu ešte nebolo – pesničky v anglickom
jazyku. Milanko Cák nám opäť zahral do tanca i na počúvanie
piesne z nášho regiónu a seniori si obohatili svoj doterajší reper-
toár o piesne, ktoré im (texty aj noty) dala k dispozícii pani učite-
ľka Ing. Anna Cáková.

Predsedkyňa ZO JDS pripomenula členom, že 20. októbra sa
v Studienke koná tradičný „Hasprunský dubák“ s bohatým kultúr-
no-spoločenským programom. Zúčastnili sa ho napríklad pani Emí-
lia Oravská, Darina Volochová, Viliam Selko a Júlia Lauková
a všetci si z bohatej ponuky stánkov niečo domov doniesli. Darin-
ka Volochová mala úspech aj so svojimi ozdobnými tekvičkami –
kupovali ich najmä hostia z partnerskej obce Studienky, Hausbrun-
nu. Pri jej stánku sme sa s Hausbrunnčanmi porozprávali, zasmiali
a pozvali sme ich na budúcoročnú „Lakšársku jedenástku“.

V októbri sme mali štyroch oslávencov: pani Terku Krajčírovú
a Júliu Laukovú a pánov Karola Kozmu a Viliama Selka. Jubilan-
ti  tento krát dostali darček navyše: Darinka Volochová pripravila
na stoly krásnu výzdobu, jesenné aranžmány do ozdobných tekvi-
čiek, ktoré pred skončením spoločne prežitého popoludnia daro-
vala oslávencom. Samozrejme, nezabudli sme ani na októbrovú
jubilantku, spoluzakladateľku ZO JDS v Lakšárskej Novej Vsi
a predsedkyňu od vzniku roku 2003 až do februára 2006, pani
Helku Pancurákovú. Odovzdali sme jej doma darček od terajších
členov ZO JDS a zaželali sme jej ešte veľa slnečných dní v ďal-
ších rokoch života.

Dôchodci pri programe.

Na Hasprunskom dubáku.

Sychravý, smutný november asi nemá nikto rád. A rôzne cho-
roby sa u nás starších hlásia o slovo akosi intenzívnejšie, čo k dob-
rej nálade veru nepridá. Tento november nás ešte k tomu navždy
opustil pán František Drinka, jeden zo spoluzakladateľov ZO JDS,
ktorému sme venovali minútu tichej spomienky.

Naše srdiečka sa však rozveselili a duše pookriali pri vystúpe-
ní šiestich detičiek z materskej školy, ktoré nám v podobe krás-
nych muchotrávok pod vedením pani riaditeľky Věry Šišulákovej
ukázali, čo všetko sa už naučili a akú radosť z naučeného vedia
rozdávať ale aj samotné prežívať.

Zablahoželali sme našej jedinej novembrovej jubilantke, pani
Helene Cigánkovej, pobesedovali si pri pripravenom občerstvení
a pokúpili objednané fotografie zo septembrového stretnutia.
Takto sa nám podarilo do spoločnej pokladničky vybrať nejaké
korunky, ktoré sa na obohatenie aktivít seniorov určite zídu.

Teraz sa už tešíme na naše posledné tohoročné stretnutie 14.
decembra, na predvianočný program žiakov základnej školy a na
prezeranie kroniky, pri ktorej si zaspomíname, aký bol
„náš rok 2007“.                  

PhDr. Júlia Lauková, predsedkyňa ZO JDS
Foto: Viliam Selko

Škôlkári.

Gratulácia pani Helene Cigánkovej. 

Spoločná poľovačka
Na sobotu 8. decembra Poľovnícke združenie Lakšárska Nová

Ves zorganizovalo spoločnú poľovačku, na ktorú pozvali svojich
priateľov a sponzorov zo susedných, ale aj vzdialených poľovníc-
kych združení. Na námestí pred obecným úradom sa ráno zišlo
takmer 80 poľovníkov a honcov a fanfárami na lesnicu otvorili
poľovačku. Všetkých účastníkov privítal predseda poľovníckeho
združenia Marian Grajza a poľovný hospodár JUDr. Juraj
Procházka.           (pokr. na str. 9)



Lakšársky spravodajca 9

Spoločná poľovačka
(dokončenie zo str. 8)

Poľovný hospodár ako vedúci poľovačky oboznámil prítom-
ných s organizáciou poľovačky a vydal príslušné pokyny účastní-
kom. Potom sa všetci presunuli do revíru, kde sa v 4 pohonoch
usmialo poľovnícke šťastie na 3 strelcov, ktorí ulovili 2 diviakov
a 1 líšku. 

Významnou mierou prispeli k dobrej úrovni poľovačky a spo-
kojnosti účastníkov špeciality „Lakšárskej poľovníckej kuchyne“
pripravené Lacom Randíkom.

Po slávnostnom výrade zavŕšenom záverečnými fanfárami les-
nice pozval vedúci poľovačky na „poslednú leč“, kde čakalo una-
vených strelcov i honcov chutné jedlo a dobré moravské vínko.  

Slávnostné otvorenie.

Úspešný strelec René Fiala.

Výraď.

Počasie zrána nevyzeralo moc sľubne, no zakrátko sa vyčasilo
a svätý Hubert postrážil slnko celý deň, aby si vyznavači tejto
vášne mohli plno vychutnať lovecké zážitky a krásnu lakšársku
prírodu.                                        Text: JUDr. Juraj Procházka  

Foto: Ing. Oľga Procházková

Telovýchovná jednota
Do sezóny 2007/2008 sme spolu s chlapcami vstupovali s cie-

ľom pokračovať v začatej práci a tým nadviazať na výborné
výsledky z jarnej časti sezóny 2006/2007, kde sme premožiteľa
našli len v postupujúcej Prietrži a aj to po nepochopiteľných indi-
viduálnych chybách.

Umiestnenie chlapcov v tabuľke (viď tab.) je zaslúžené, aj keď
sa musím priznať, ako tréner mám k spokojnosti pomerne ďaleko,
pretože sme zlyhali hlavne v hernej časti a hlavne v premieňaní
šancí. Spokojnosť môže byť len s výsledkami. Sypať popol na
hlavy by si mali predovšetkým útočníci. Veď keby vo všetkých
zápasoch, až na zápas v Smolinskom, premenili čo len z 50% po-
núkaných šancí, tak zimujeme na prvej priečke. Mrzieť musia
hlavne straty vo Vrádišti, doma s Koválovom a Š. Humencami. Aj
napriek prehre spomínaný zápas v Smolinskom hodnotím ako naj-
lepšie vystúpenie chalanov, aj keď sme nezvládli až samotný záver
zápasu a inkasovali po zbytočnej chybe. Deľba bodov by bola
spravodlivejšia. Ale taký je futbal. Dobrú úroveň mal i zápas
s Hlbokým B, kde sme súpera zaskočili a doslova vygumovali
hlavne agresívnou hrou. 

Tabuľka po jesennej časti

Prehľad zápasov

Brankári 
V konečnom hodnotení si svoje odchytali. Na tých 15 "len"

strelených gólov majú svoju zásluhu aj napriek tomu, že zopár
z rady školáckych ide na ich konto. Obaja majú veľké rezervy
v práci s loptou, komunikácii v obrannej fáze, sústredení počas
celého zápasu, reakcii na herné situácie, organizovaní obrany
z pozície brankára, ...

Milan Červeňan svojou ne-
sústredenosťou, podceňovaním
herných situácií a zákrokov inka-
soval zbytočne. Zlepšiť musí
najmä disciplínu a prístup
v zápasoch i tréningoch. Je
potrebné viac spolupracovať
s obranou, čítať hru, nepodceňo-
vať čo i len zdanlivo jednoduché
zákroky, práci s loptou i bez nej.

Jožo Nemeček patrí k tým
hráčom, ktorých treba za prístup
k svojim povinnostiam, hlavne
na tréningoch, pochváliť. Tiež
musí popracovať na spolupráci
s obranou, čítaní hry, práci s lop-
tou i bez nej. 
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Obrana
Podávala najvyrovnanejšie výkony. Výsledkom je najmenej

inkasovaných gólov, z ktorých mnohé boli veľmi lacné a zbytoč-
né. Pramenilo to predovšetkým z individuálnych schopností
a v nesústredenosti počas celého zápasu. Celá obranná rada musí
v budúcnosti viac komunikovať medzi sebou a aj s brankárom.
Akcie súpera neprerušovať len zakopnutím lopty mimo hraciu
plochu, čoho výsledkom bolo veľa štandardných situácií na stra-
ne súpera. Musíme popracovať v útočnej fáze na zakladaní rých-
lych protiútokov cez krajných obrancov. Zaujímavé na góloch
strelených do našej siete je, že 10 sme dostali na vlastnom ihris-
ku. Predovšetkým Marek Malík a Lukáš Černý podávali vyrov-
nané výkony. Marek: herná disciplína, hra hlavou, správanie na
ihrisku a Lukáš: kopacia technika, herná disciplína, zapájanie sa
do útočných krídelných akcii. To sú úlohy, ktoré ich čakajú. Peťo
Osuský sa po odchode Mira Konečníka s postom stopéra vyrov-
nal celkom dobre. Škoda tých, pre Peťa typických "skratov", po
ktorých sme inkasovali. Musí popracovať hlavne na práci s loptou
a kopacej technike, organizovaní obrany vrátane spolupráce
s brankármi a vyvarovať sa riskantných ba až nezodpovedných
zákrokov v obrannej i útočnej fáze hry. Peťo Šťastný sa tiež potre-
boval s novým postom zžiť. Vo väčšine zápasov hral neuvoľnene
ba až kŕčovito. Taktika v obrannej činnosti, herná disciplína,
kopacia technika, hra po krídle, práca s loptou a dôslednejšie brá-
nenie sú jeho úlohy. 

Výsledky "kanadského 
bodovania"

Prípravka
Zhrnutie jesennej časti sezóny 2007/2008

Vzhľadom na to, že prípravka začala svoj tréningový proces
len na jar 2007, nemohli sme nadviazať na žiadne výsledky
z minulej sezóny. Jediným ukazovateľom pre nás boli tri príprav-
né zápasy a turnaj na domácom štadióne.           (pokr. na str. 11)

Záloha
Trocha zaostala za jarou, ale vyrovnala to suplovaním útoku.

Výkon ako celku bol pomerne nevyrovnaný a chýbalo viac akti-
vity a bojovnosti. Bolo to viac o schopnostiach jednotlivcov ako
celej záložnej rady. Treba menej držať loptu a krížnymi prihráv-
kami meniť ťažisko hry. Lukášovi Husárovi patrí prvenstvo
v počte strelených gólov, prihrávok a v celkovom hodnotení pro-
duktivity, ale v budúcnosti musí pridať v aktivite, bojovnosti,
agresivite, popracovať na tvorbe hry kvalitnou rozohrávkou. Ak
by som mal zhodnotiť výkony Paťa Haramiju, tak by vyzerali
ako kardiograf. Ten musí cibriť pravú nohu, popracovať na hernej
disciplíne, na verbálnej i neverbálnej komunikácii voči rozhod-
com, ale predovšetkým na bojovnosti a aktivite v zápase. Keď
zabral, tak to bolo naozaj v útočnej fáze cítiť. Rudo Biksadský sa
celú sezónu akosi nemohol nájsť, bojoval, ba niekedy aj sám so
sebou. Napriek tomu všetkému by mal byť ostatným príkladom
v prístupe na tréningoch a zápasoch. Treba zapracovať na kopacej

Útok
Ten má určite na viac, ako predviedol. Pohľad na počet strele-

ných gólov a predbežne šiesta priečka naznačuje, kde bola naša
najväčšia slabina. Veď stabilne hrajúci útočníci dali len 12 gólov.
Bez pohybu, schovaní za brániacimi hráčmi, nedôslednosť, málo
bojovnosti a agresivity,... Dúfam, že v jarnej časti to bude o 100%
lepšie. 

Robo Morávek predviedol, že stodola sa dá netrafiť aj zvnú-
tra. Strelecky a hlavne herne sa začal prebúdzať až v poslednej tre-
tine súťaže. Ak pri premieňaní vyložených šancí zachová chladnú
hlavu, zlepší pohyb s loptou aj bez nej, bude patriť medzi obáva-
ných útočníkov.

Paťo Kravčuk. Ako len začať?! V celkovej produktivite je
predbežne na druhom mieste, ale to je asi všetko. Má určite na
viac, ako predviedol. Je nutné, aby si uvedomil, že hracia plocha
nie je výstavné mólo a vychádzkové korzo. Musí skvalitniť prístup
k tréningom a zápasom, popracovať na hernej disciplíne, kondícii,
dôraze pri osobných súbojoch, pohybe bez lopty a vystupovaní na
ihrisku voči spoluhráčom a rozhodcom. Fiťo Valla a Jožo Teker.
Bez trénovania a účasti na zápasoch sa toho veľa neukáže. 

Červené karty: 0

Žlté karty: Osuský 3, Biksadský 1, Haramija 1, Malík 1,
Husár 1, Kravčuk 1. Peťo a Marek dostali karty za nedovolené
zákroky. Ostatné boli za nevhodné správanie, čiže komunikáciu
s rozhodcami, takže zbytočné. Chybu sa musia naučiť hráči hľadať
najskôr v sebe aj napriek tomu, že to v zápase niekedy jednodu-
ché nie je. Treba si uvedomiť, že na ihrisku je vždy len jeden pán
a to je, či už rozhoduje tak či tak, hlavný rozhodca. Karta, ktorá je
prisúdená Rudovi, patrí Paťovi. 

Účasť na tréningovom procese 
S účasťou na tréningoch som spokojný. Priemer na tréning za

celú jesennú sezónu je 11, 13. Černý, Haramija - 17, Malík - 16,
Biksadský, Nemeček - 14, Osuský, Šťastný P. - 12, Bilka, Husár,
Kravčuk, Šťastný J. - 11, Morávek - 10, Teker - 9, Červeňan - 7,
Grajza, Valla - 3. Ako vidieť, niektorí hráči majú veľké rezervy. Čo
sme ale v tejto oblasti nezvládli, je letná príprava, kedy priemer
v účasti na tréningoch bol len 2, 5 na tréning. U väčšiny bola
absencia odôvodnená (brigády a pod.), ale niektorí dostali asi
dovolenku ako v profi-futbale. V tomto vidím dôvod, prečo sme
v hernom prejave celého mužstva nenadviazali na jar. 

Zimná príprava
Príprava začne podľa podmienok koncom januára resp. na za-

čiatku februára. Ak chceme pomýšlať na vyššie priečky, je potreb-
né jej venovať vážnosť.                          Vladimír Šimek, tréner

Ako vidno z hodnotenia máme na čom pracovať! 

technike oboma nohami a hre hlavou. A ak to doplní o kvalitnú
rozohrávku, bude ešte väčšou oporou v mužstve. Jožo Šťastný
akosi zaostal za jarou. Má čo doháňať v práci s loptou, v kopacej
technike, v pozičnom a osobnom bránení protihráča. Roman
Bilka nastupoval v útoku i v zálohe. Musí popracovať predovšet-
kým na dôraze v osobných súbojoch, bojovnosti a práci s loptou. 

Šťastný J.

Šťastný P.
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Horný rad zľava: Chvál Stanislav - tréner, Cigánek Dominik,
Pikálková Vanesa, Kopča Matej, Poliak Jakub, Suchovský Domi-
nik, Adamec Ľubomír, Cigánek Erik, Cigánek Dušan – asistent
Dolný rad zľava: Funtek Samuel, Cigánek Ján, Cigánek Patrik,
Cigánek Ondrej, Smolínsky Viktor, Osuský Ján, Matalík Kristián
Chýbajú: Baláž Mário, Filípek Pavol, Jakubík Adrián, Orlík
František.

Tabuľka:

Výsledky zápasov:

Tabuľka strelcov:

Oznamujeme organizáciam a podnikateľom, že žiados-
ti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na verejnopro-
spešné účely na rok 2008 je treba podať do 15. februára
2008.

Poďakovanie
V mene rodiny Štefana Vilema by sme sa radi poďakovali tým,

ktorí ochotne a pohotovo pomáhali pri  vzniknutom požiari na
dome pána J. Malíka.

Tento požiar ohrozoval aj náš dom, a teda nám veľmi dobre
padlo, že sa zišlo veľa ľudí na pomoc. Keďže my týchto všetkých
ľudí po mene nepoznáme, prijmite touto cestou naše úprimné
poďakovanie.                                          Štefan Vilem - majiteľ

Vlado Vilem, Andrea Vilemová /učiteľka ZŠ/
- užívatelia domu

Prípravka
Zhrnutie jesennej časti sezóny 2007/2008

(dokončenie zo str. 10)
Keďže sme prípravné zápasy v Holíči, v Borskom Mikuláši

a v Moravskom Svätom Jáne prehrali rozdielom triedy a na tur-
naji sme obsadili posledné dve miesta, do jesennej časti sme
nastupovali s tým, že chlapci sa oťukajú v ligovej súťaži pre
najmladších.

Po prvom vyhranom zápase a následne dvoch prehrách to
k tomu aj smerovalo, ale opak bol pravdou. Vo zvyšných siedmich
zápasoch sme len raz prehrali a raz remizovali. Jesennú časť sme
teda ukončili na veľmi peknom piatom mieste, kde od tretieho po
šieste miesto sú len jednobodové rozdiely, a teda jarná odvetná
časť bude veľmi dôležitá.

Umiestnenie po jesennej časti je odrazom prístupu k tréningo-
vému procesu, disciplíny a individuálnych zručností jednotlivých
hráčov. Družstvo je zložené z chlapcov a jedného dievčaťa, ročník
narodenia 1997 až 2001. Zápasy odohrali väčšinou ročníky 97,
98, lebo mladší ešte nemajú takú fyzickú kondíciu, aby odohrali
celý zápas. Aj napriek tomu mladší pri nastúpení na ihrisko bojo-
vali zo všetkých síl a podávali výkony, za ktoré sa nemusia han-
biť. Za túto krátku dobu sa zocelil dobrý kolektív, ktorý by mohol
pri zúročení ďalších tréningov v zimnej príprave v jarnej časti
podať ešte lepšie výsledky.

Určite sa nesmie zabudnúť na rodičov, ktorí prispeli na zapla-
tenie telocvične pre zimnú prípravu a pomáhali s vozením hráčov
na zápasy hrané na ihriskách súpera, za čo im ďakujeme.

V neposlednom rade sa treba poďakovať aj sponzorom, ktorí
zabezpečili dresy, lopty a rôzne tréningové pomôcky a všetkým, ktorí
akoukoľvek čo i len drobnosťou podporili fungovanie futbalovej prí-
pravky v Lakšárskej Novej Vsi. Veríme, že i naďalej budú podporo-
vať našich najmenších futbalistov a pridajú sa k nim ešte viacerí.  
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Narodili sa:

Sára Trimaiová 

Spoločenská kronika 

Opustili nás:

Jozef Jablonický                        
Júlia Jurdáková
František Drinka  
Ľudmila Osuská
Miroslav Rukriegel

Blahoželáme jubilantom:

60 roční
Eva Šebíková
Ing. Ján Pechman
Terézia Jablonická
Mária Gabrišová
Jozef Šťastný

65 roční
Zita Adamcová
Viktória Filipková
Mária Jankovičová

70 roční
Štefan Brezovský
Peter Beneš
Pavel Filipek

75 roční
Emília Cigánková
Ružena Malíková

80 roční
Anton Čech / č. 162/

Štatistika za rok 2007
narodilo sa         13 detí
zomrelo              14 ľudí
prisťahovalo sa   26 ľudí
odsťahovalo sa   16 ľudí  
uzavrelo manželstvo  13 párov
Počet obyvateľov 
k 13. 12. 2007   1085 obyvateľov

Blahoželáme 
novomanželom

Mário Igaz – Anna Olejníková
Peter Starý – Andrea Drahošová

Jubilanta Antona Čecha si mnohí
naši občania pamätajú ako človeka, ktorý
sa svojho času neúnavne a intenzívne
venoval práci pre obec. Ako dlhoročný
poslanec miestneho národného výboru
a neskôr Okresného národného výboru
v Senici pomohol pre svoju obec mnohé
vybaviť a vybudovať. Prajeme mu dobré
zdravie, veľa síl a pohodu v rodinnom
kruhu. Nech sa mu ešte dlho darí tvoriť pre
vlastné potešenie a pre radosť druhým ďal-
šie krásne drevorezby....

Dane a poplatky - nové VZN bolo schválené dňa 13. 12. 2007.
Hodnoty a sadzby: 
Hodnota ornej pôdy: 
- k.ú. Lakšárska Nová Ves - 8,58 Sk/m2, 
- k.ú. Mikulášov - 9,17 Sk/m2.
Hodnota trvale trávnych porastov: 
- k.ú. Lakšárska Nová Ves - 3,22 Sk/m2, 
- k.ú. Mikulášov - 3,90 Sk/m2.
- stavebné pozemky - 560,- Sk/m2

- záhrady - 56,-Sk/m2

- zastavané plochy a nádvoria -56,-Sk/m2

- ostatné plochy - 56,-Sk/m2.
Ročná sadzba dane z pozemkov 
- orná pôda - 0,30% zo základu dane
- trvalé trávne porasty - 0,30% zo základu dane
- záhrady - 0,50% zo základu dane
- lesné pozemky - 0,30% zo základu dane
- zastavané pl. a nádvoria - 0,50% zo základu dane
- stavebné pozemky - 0,25% zo základu dane
- ostatné plochy - 0,50% zo základu dane
2/ Ročná sadzba dane sa v časti obce Šišuláky a Horné Vally pre
stav. pozemky stanovuje na 0,75%. 

1/ Ročná sadzba dane zo stavieb:
a/ za stavby na bývanie a za ostatné stavby tvoriace príslušenstvo
hlavnej stavby - jednopodlažné, byty a nebytové priestory
- 2,50 Sk/m2

b/ za stavby na poľnohosp. produkciu, skleníky, sklady vlastnej
produkcie - 2,50 Sk/m2

c/ za stavby rekreačných a záhradkárskych chát a domčekov na
rekreáciu - jednopodlažné - 9,- Sk/m2

d/ za samostatne stojace garáže - 8,- Sk/m2

e/ za priemyselné stavby a stavby slúžiace energetike, stavby slú-
žiace stavebníctvu s výnimkou stavieb na skladovanie a adminis-
tratívu - 15,- Sk/m2

f/ za stavby na ostatnú podnikateľskú činnosť - 15,- Sk/m2

g/ ostatné stavby -  5,- Sk/m2

Oznamy

Miestny poplatok za komunálne odpady
na základe cenovej ponuky dodávateľa sa pre jednotlivé druhy
nádob a cyklus zvozu 1x mesačne zvyšuje nasledovne:
110 l  ..............................  990,-Sk/rok
120 l   .............................1080,-Sk/rok
240 l  ............................  2160,-Sk/rok
120 l vrecia  ...................  540,-Sk/rok
Rekreačné oblasti - 575,-Sk/rok na nehnuteľnosť.
Zmena bude vo zvoze veľkoobjemového odpadu, ktorý bude
zbieraný systémom zvozu priamo z verejného priestranstva pred
domami. Táto zmena je dôsledkom nedisciplinovanosti a zlého
triedenia a tiež využívania nádob ľuďmi, ktorí nie sú poplatníkmi
/z cudzích obcí/.
Ostatné miestne poplatky zostávajú na pôvodnej úrovni.
Plán zvozu odpadu na 1. polrok 2008:
25.01.08 Piatok
22.02.08 Piatok
22.03.08 Sobota
18.04.08 Piatok
16.05.08 Piatok
13.06.08 Piatok
11.07.08 Piatok

VZN sú umiestnené na úradnej tabuli Obecného úradu a budú
zverejnené na webovej stránke obce.

Ročná sadzba dane sa v časti obce Šišuláky a Horné Vally zvyšu-
je na 9,- Sk u stavieb na bývanie a ostatných stavieb tvoriacich
príslušenstvo k hlavnej stavbe.

Ročná sadzba dane zo stavieb sa zvyšuje pri viacpodlažných
stavbách o 1,50 Sk/m2. 

VZN o miestnych komunikáciách
Oznamujeme občanom, že bolo prijaté VZN o využívaní miest-

nych komunikácií. Vzhľadom k tomu, že ide zimné obdobie, chceme
vyzvať hlavne majiteľov a užívateľov nákladných automobilov
k tolerantnosti a zabezpečeniu parkovania týchto automobilov na
iných ako verejných priestranstvách. Parkovanie na verejnom priest-
ranstve ani pred domami nebolo v obci povolené žiadnemu vodičovi.
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